
PROTOKÓŁ   

Protokół   Nr   XXXVIII/21     

XXXVIII   Sesji   Rady   Miasta   Piły     

która   odbyła   się   26   stycznia   2021   r.     

zdalny   tryb   obradowania   

(czas   trwania   godz.12.00   -15.15)   

  
Ad   1.     
Sprawy   regulaminowe.     

Obrady  XXXVIII  sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzyła   Maria  Kubica,  Przewodnicząca  Rady            
Miasta   Piły.    

Przewodnicząca  Rady   odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego          

dotyczącego  ochrony  danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji            

i  utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady                

Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych  osobowych  osób  uczestniczących          

w  obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych  danych  ujawnionych               

przez  rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych  osób            

spełniany   jest   poprzez:     

●   wyemitowanie  przed  rozpoczęciem  każdej  sesji  Rady  Miasta  Piły  planszy  z  treścią               

informacji,   dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych,     

●  wywieszenie  treści  informacji,  dotyczącej  przetwarzania  danych  osobowych         

na   drzwiach   wejściowych   lokalu,   w   którym   odbywają   się   obrady   sesji   Rady   Miasta   Piły.     

Poprosiła,  aby  każda  osoba  zainteresowana  udziałem  w  obradach  sesji  Rady  Miasta  Piły              

zapoznała   się   z   treścią   informacji”.     

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   powitała  radnych.  W   imieniu  swoim  oraz              

pań  i  panów  radnych  powitała  przedstawicieli  pilskich  mediów  i  wszystkich  państwa,             

którzy   nas   oglądali    za   ich   pośrednictwem.     

Przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  w  systemie  głosującym  zostanie           

  

  



uruchomiona  procedura  sprawdzenia  quorum,  poprosiła  o  potwierdzenie  swojej          

obecności  poprzez  naciśnięcie  przycisku   ,,obecny” .  Stwierdziła,  że  jest  quorum  -            

pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.  Obecnych  było  22  radnych           

(nieobecny   radny   Marek   Toboła).   

  
Porządek   obrad.   

1. Sprawy   regulaminowe.   

2. Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach          

pomiędzy    XXXVI   a   XXXVIII   sesją   Rady   Miasta   Piły   -   druk   nr   517   

3. Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,           

zwłaszcza  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły  od  09  grudnia  2020  r.  do              

10   stycznia   2021   r.-   druk   nr   518   

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Publicznego            

Przedszkola   Nr   7   im.   Pszczółki   Mai   ul.   Witosa   22A,   64-920   Piła   -   druk   nr   521   

5. Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na         

poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych         

przez   jednostkę   samorządu   terytorialnego   za   rok   2020   -   druk   nr   528   

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu            

Przeciwdziałania   Narkomanii   w   Pile   na   lata   2021   –   2024   -   druk   nr   522   

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie             

od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umów   najmu   i   dzierżawy   

-   druk   nr   523   

8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy             

pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu  użytkowego  wraz  z  udziałem         

w   nieruchomości   wspólnej   -   druk   nr   524   

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu           

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  Al.  Wojska  Polskiego           

i   ogrodów   działkowych   -   druk   nr   525   

10.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu           

zagospodarowania  przestrzennego  ochrony  terenów  przyrodniczych  miasta        

Piły   ‒   strefa   „KOŚNO”   -   druk   nr   526   

11.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu           

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ul.  Motylewskiej,         
  

  



alei   Poznańskiej   i   ul.   Przemysłowej   -   druk   nr   527   

12.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia            

zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły        

w   rejonie   ulicy   Zakopiańskiej   -   druk   nr   529   

13.Sprawozdanie  z  prac  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Piły  za  rok  2020            

-   druk   nr   520   

14.Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań   -   druk   nr   519.   

15.Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje.   

16.Zamknięcie   obrad.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   zapytała  c zy  są  propozycje           

do   dzisiejszego   porządku   obrad.   

Brak   propozycji.   
  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Kazimierza  Sulimę  -            

wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta   o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu          

z   XXXVI   sesji   Rady   Miasta   Piły.   

Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta   odczytał   informację         

w  sprawie  protokołu  z  XXXVI  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie                

protokołu   z   XXXVI   sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   4:55   do   7:33   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji   Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady              

Miasta   poddała  pod  głosowanie  wniosek   Kazimierza  Sulimy  -  wiceprzewodniczącego           

Rady   Miasta    o   przyjęcie   protokołu   z   XXXVI   sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.   
  

Rada  przyjęła  wniosek   wynikiem  głosowania:  21   głosów  „za”   (głosowało  21            

radnych)   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Kazimierza  Sulimę  -            

wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Piły   o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu            

z   XXXVII   sesji   Rady   Miasta   Piły.   

Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły   odczytał   informację          

  

  



w  sprawie  protokołu  z  XXXVII  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie                

protokołu   z   XXXVII   sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   9:00   do   9:59   
 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji   Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady              

Miasta   poddała  pod  głosowanie  wniosek   Kazimierza  Sulimy  -  wiceprzewodniczącego           

Rady   Miasta    o   przyjęcie   protokołu   z   XXXVII   sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.   

  

Rada  przyjęła  wniosek   wynikiem  głosowania:  22   głosy  „za”   (głosowało  22            

radnych)   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   

  

Ad.2   

Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy           

XXXVI   a   XXXVIII   sesją   Rady   Miasta   Piły.   
 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do              

przedstawionej   informacji?   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   11:18   do   11:49   
 

Nie   było   zgłoszeń   w   tym   punkcie   porządku   obrad.     
  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

Ad.3   

Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza           

z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły   od   09   grudnia   2020   r.   do    10   stycznia   2021   r.   
  

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do              

przedstawionego   sprawozdania?   
  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   13:27   do   16:22   
  

Radny   Lucjan   Szutkowski    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   16:31   do   18:22   

  
  

  



Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   18:44   do   34:09   
  

  

Sprawozdanie    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

Ad.4   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Publicznego  Przedszkola            

Nr   7   im.   Pszczółki   Mai   ul.   Witosa   22A,   64-920   Piła.   

 

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  wspólnej  komisji  Sebastian            

Dzikowski   -   dyrektor   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  większością  głosów,   7            

głosów   „za”,   2   głosy   „wstrzymujące   się     ”.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   35:20   do   35:35   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   35:50   do   36:52   

  
Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   37:07   do   42:19   

  
Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   42:32   do   45:51   

  

Radny   Lucjan   Szutkowski    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   46:18   do   48:26   

  
Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   48:15   do   52:20   

  

  

  



Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   52:28   do   53:15   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  16  głosów  „za”,  6  głosów            

„wstrzymujących   się”(głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XXXVIII/372/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.5   

Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych          

stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu           

terytorialnego   za   rok   2020.   
 

Sprawozdanie  przedstawił  na  wspólnej  komisji  Sebastian  Dzikowski  -  dyrektor           

wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu.   

  
Nie   było   zgłoszeń   w   tym   punkcie   porządku   obrad.     
  

Sprawozdanie    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

Ad   6.     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu            

Przeciwdziałania   Narkomanii   w   Pile   na   lata   2021   –   2024.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Wanda             

Kolińska   -   dyrektor   Miejskiego   Ośrodka   Pomocy   Społecznej   w   Pile.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,    że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   większością   głosów.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   56:06   do   56:14   

  

  



Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   56:26   do   58:48   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   58:56   do   1:00:50   

  

Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:01:02   do   1:03:44   

  

Radny   Lucjan   Szutkowski    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:03:54   do   1:07:36   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:07:50   do   1:08:37   

  

Radna   Urszula   Kaczmarek    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:08:54   do   1:12:07   

  

Radna   Teresa   Kasior    zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:12:12   do   1:14:12   

  
Radna   Magdalena   Pabich    zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:14:30   do   1:15:12   

   

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:15:25   do   1:16:24   

  

Kazimierza   Sulima   -   wiceprzewodniczący   Rady   Miasta    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:16:36   do   1:19:01   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:19:10   do   1:28:26   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:28:44   do   01:30:24   
  

  



Wanda   Kolińska   -   dyrektor   Miejskiego   Ośrodka   Pomocy   Społecznej     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:30:37   do   1:37:43   
  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:37:51   do   1:38:04   
 

Wanda   Kolińska   -   dyrektor   Miejskiego   Ośrodka   Pomocy   Społecznej     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:38:06   do   1:38:34   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   
  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  13  głosów  „za”,  6             

głosów   „przeciw”   ,   2   głosy    „wstrzymujące    się”(głosowało   21   radnych)     

Uchwała   nr   XXXVIII/373/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad   7.     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku               

przetargowego   trybu   zawarcia   umów   najmu   i   dzierżawy.   
 

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika            

Łukomska   -    dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania:  7            

głosów   „za”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:41:07   do   1:41:24   

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,  (głosowało  22            

radnych)     

Uchwała   nr   XXXVIII/374/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     
  

  



Ad.   8   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy  pierwszeństwa              

w   nabyciu   lokalu   użytkowego   wraz   z   udziałem   w   nieruchomości   wspólnej.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika             

Łukomska   -    dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania:  6            

głosów   „za”,    1   głos   „przeciw”.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:43:53   do   1:43:14   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  1  głos  „przeciw”  ,              

1   głos   „wstrzymujący    się”   (głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XXXVIII/375/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad   9.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania            

przestrzennego   miasta   Piły   w   rejonie   Al.   Wojska   Polskiego    i   ogrodów   działkowych   .   
 

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Iwona            

Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej.   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  6            

głosów    „za”,   1   głos   „wstrzymujący   się”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:44:59   do   1:45:45   
  

  



Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:46:01   do   1:53:24   

  

Iwona   Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej    zabrała   głos .   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:53:35   do   1:56:06   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:56:23   do   2:01:13   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:01:28   do   2:04:24   

  

Radny   Marek   Andruszkiewicz    zabrał   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:04:36   do   2:05:52   

  

Radny   Lucjan   Szutkowski    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:06:00   do   2:09:04   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:09:10   do   2:10:10   

    

Iwona   Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej    zabrała   głos .   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:10:12   do   2:11:44   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:11:53   do   2:16:07   

  
Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:16:08   do   2:21:21   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:21:30   do   2:23:35   

  

  

  



Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:23:45   do   2:24:33   

  

Iwona   Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej    zabrała   głos .   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:24:44   do   2:25:19   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  załącznika  nr  5  nie             

głosujemy   ponieważ   są   to   dane   przestrzenne.   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

załącznik   nr   4.     

Załącznik   nr   4     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag  do  projektu  miejscowego  planu           

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  Al.  Wojska  Polskiego  i  ogrodów             

działkowych   
  

Rada   podjęła   załącznik   nr   4    wynikiem   głosowania:   13   głosów   „za”,5    głosów   

„przeciw”,    4    głosy   „wstrzymujące   się   ”(głosowało   22   radnych)   

  
Przewodnicząca   Rady   Miasta   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   3.     

  

Załącznik   nr   3     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  realizacji,  zapisanych  w  miejscowym  planie  zagospodarowania           

przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  Al.  Wojska  Polskiego  i  ogrodów  działkowych,             

inwestycji  z  zakresu  infrastruktury  technicznej,  które  należą  do  zadań  własnych  gminy             

oraz   zasadach   ich   finansowania.   

Rada   podjęła   załącznik   nr   3   wynikiem   głosowania:   13   głosów   „za”,7    głosów   

„przeciw”,    2    głosy   „wstrzymujące   się   ”,(głosowało   22   radnych)   

  
Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   2.   
  

Załącznik   nr   2     

Rozstrzygnięcie  w  sprawie  stwierdzenia,  że  projekt  miejscowego  planu  zagospodarowania           

  

  



przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  Al.  Wojska  Polskiego  i  ogrodów  działkowych,  nie              

narusza  ustaleń  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego          

miasta   Piły   

Rada   podjęła   załącznik   nr   2   wynikiem   głosowania:   13   głosów   „za”,   3    głosy   

„przeciw”,   6    głosów   „wstrzymujących   się   ”   (głosowało   22   radnych)   
  

Załącznik   nr   1   nie   podlega   głosowaniu   -    ponieważ   jest   to   rysunek   planu.   
 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

projektu   uchwały.   
 

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  12  głosów  „za”,  9  głosów            

„przeciw”,   1   głos    „wstrzymujący   się”(głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XXXVIII/376/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   10     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania            

przestrzennego   ochrony   terenów   przyrodniczych   miasta   Piły   ‒   strefa   „KOŚNO”   
 

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Iwona            

Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,    że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   jednomyślnie   7    głosów    „za”.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:31:47   do   2:32:06   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,    że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:32:16   do   2:32:28   
  

  



Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  załącznika  nr  5  nie             

głosujemy   ponieważ   są   to   dane   przestrzenne.   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod             

głosowanie    załącznik   nr   4.     

Załącznik   nr   4     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag  do  projektu  miejscowego  planu           

zagospodarowania  przestrzennego  ochrony  terenów  przyrodniczych  miasta  Piły  –          

strefa   „KOŚNO”   

  

Rada   podjęła   załącznik   nr   4    wynikiem   głosowania:   22   głosów   „za”,   (głosowało   

22   radnych)     
  

Przewodnicząca   Rady   Miasta   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   3.     
  

Załącznik   nr   3     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  realizacji,  zapisanych  w  miejscowym  planie  zagospodarowania           

przestrzennego  ochrony  terenów  przyrodniczych  miasta  Piły  –  strefa  „KOŚNO”,  inwestycji            

z  zakresu  infrastruktury  technicznej,  które  należą  do  zadań  własnych  gminy  oraz             

zasadach   ich   finansowania   

Rada  podjęła  załącznik  nr  3  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,1  głos             

„przeciw”   (głosowało   22   radnych)   

Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   2.   

  

Załącznik   nr   2     

Rozstrzygnięcie  w  sprawie  stwierdzenia,  że  projekt  miejscowego  planu  zagospodarowania           

przestrzennego  ochrony  terenów  przyrodniczych  miasta  Piły  –  strefa  „KOŚNO”,  nie            

narusza  ustaleń  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego          

miasta   Piły   

Rada  podjęła  załącznik  nr  2  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”  (głosowało             

22   radnych)  
  

  



Załącznik   nr   1   nie   podlega   głosowaniu   -    ponieważ   jest   to   rysunek   planu.   
 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

projektu   uchwały.   

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,  (głosowało  22            

radnych)     

Uchwała   nr   XXXVIII/377/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   11     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania            

przestrzennego   miasta   Piły   w   rejonie   ul.   Motylewskiej,   alei   Poznańskiej   i   ul.   Przemysłowej     

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Iwona            

Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej.   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,    że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   jednomyślnie.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:37:38   do   2:38:00   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,    że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:38:09   do   2:38:24   
  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:38:40   do   2:39:53   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:40:01   do   2:45:02   

  

  

  



Iwona   Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:45:15   do   2:45:39   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  załącznika  nr  5  nie             

głosujemy   ponieważ   są   to   dane   przestrzenne.   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod             

głosowanie    załącznik   nr   4.     

Załącznik   nr   4     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag  do  projektu  miejscowego  planu           

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ul.  Motylewskiej,  alei  Poznańskiej            

i   ul.   Przemysłowej   

  

Rada   podjęła   załącznik   nr   4    wynikiem   głosowania:   22   głosów   „za”,(głosowało   

22   radnych)     
  

Przewodnicząca   Rady   Miasta   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   3.     
  

Załącznik   nr   3     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  realizacji,  zapisanych  w  miejscowym  planie  zagospodarowania           

przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ul.  Motylewskiej,  alei  Poznańskiej  i  ul.             

Przemysłowej,  inwestycji  z  zakresu  infrastruktury  technicznej,  które  należą  do  zadań            

własnych   gminy   oraz   zasadach   ich   finansowania.   

  

Rada  podjęła  załącznik  nr  3  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”  (głosowało             

22   radnych)  

Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   2.   

  

Załącznik   nr   2     

Rozstrzygnięcie  w  sprawie  stwierdzenia,  że  projekt  miejscowego  planu  zagospodarowania           

przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ul.  Motylewskiej,  alei  Poznańskiej          

  

  



i  ul.  Przemysłowej,  nie  narusza  ustaleń  studium  uwarunkowań  i  kierunków            

zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły   wraz   z   autopoprawką   zgłoszoną   na   komisji.   

Rada   podjęła   załącznik   nr   2   z   autopoprawką    wynikiem   głosowania:   21   głosów   

„za”,   (głosowało   21   radnych)   

  

Załącznik   nr   1   nie   podlega   głosowaniu   -   ponieważ   jest   to   rysunek   planu.   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

projektu   uchwały   wraz   z   autopoprawką.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,            

(głosowało   20   radnych)     

Uchwała   nr   XXXVIII/378/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:50:07   do   2:50:22   

  

Maria   Kubica   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:50:23   do   2:50:25   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:50:27   do   2:50:33   

  

Maria   Kubica   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:50:34   do   2:50:47   

  

Ad.   12     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany             

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulicy           

Zakopiańskiej.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Iwona            

Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej.   
  

  



Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,    że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   jednogłośnie   pozytywnie.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:51:20   do   2:51:39   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,    że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:51:48   do   2:52:02   
  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:52:23   do   2:52:47   
 

Iwona   Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:52:56   do   2:53:14   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   
 

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,  (głosowało  22            

radnych)     

Uchwała   nr   XXXVIII/379/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     
  

Ad.   13     

Sprawozdanie   z   prac   Komisji   Rewizyjnej   Rady   Miasta   Piły   za   rok   2020.   
 
Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do              

przedstawionego   sprawozdania?   
  

Radni   nie   zadawali   pytań.   
  

Sprawozdanie   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

  



Ad.   14   

Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań   .   
 

Interpelacje  wraz  z  udzielonymi  odpowiedziami  dostępne  są  na  stronie  internetowej           

www.bip.pila.pl    w   zakładce   Rada   Miasta   Piły.   

  

Radni   nie   zadawali   pytań.   
  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

Ad.   15   

Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje .   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:56:35   do   2:57:47   

  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:57:55   do   2:58:36   
  

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:58:56   do   2:59:43   

  

Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:00:01   do   3:01:11   
  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:01:26   do   3:05:49   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:05:58   do   3:06:19   

  

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:06:25   do   3:06:30   

  

  

  

http://www.bip.pila.pl/
http://www.bip.pila.pl/


Krzysztof   Szewc   -   zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:06:42   do   3:09:22   

  

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:09:28   do   3:09:48   

  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta      zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:09:50   do   3:10:11   

  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:10:24   do   3:10:30   

  

Ad.   16   

Zamknięcie   obrad.  

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady            

Miasta   Piły   zakończyła   obrady   XXXVIII   sesji   Rady   Miasta   Piły.     

  

  

       Protokół   sporządziła           Przewodnicząca   Rady   Miasta   

   /-/   Edyta   Wasielewska   /-/   Maria   Kubica   

        

      

  

  

  

  



  

     

  

  

  


